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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 12
ZASTUPITELSTVO MĚSTSKÉ ČÁSTI

USNESENÍ
NÁVRH

ze dne 21. 6. 2011

Atrakce pravomoci rozhodovat v záležitostech patřících do samostatné působnosti  
městské části týkajících se míry využití území.

9. zasedání zastupitelstva městské části

a t r a h u j e

si v souladu s ustanovením § 94, odst. 3 zákona č. 131/2000 Sb., o hl. Praze v úplném znění pravomoc 
rozhodovat v záležitostech patřících do samostatné působnosti městské části týkajících se míry využití 
území.

  

Bc. František Adámek v.r.
starosta

Ing. Eva Tylová v.r.
zástupkyně starosty

Předkladatel:   Petr Melničuk (klub TOP 09)

Zpracovatel:                                                                                                  Ing. Hana Jandová (klub TOP 09)  



Důvodová zpráva: 

Úprava míry využití území má na dotčenou lokalitu často stejný dopad jako změna územního plánu. 
Vzhledem k této skutečnosti navrhuje klub TOP 09, aby pravomoc vyjadřovat se k míře využití území na 
sebe převzalo v souladu s ustanovením § 94, odst. 3 zákona č. 131/2000 Sb., o hl. Praze v úplném znění 
namísto rady městské části zastupitelstvo. Navržená změna by vzhledem k níže uvedeným skutečnostem 
přinesla větší transparentnost do rozhodovacího procesu.

Při projednávání míry využití území není v radě často přítomen plný počet členů a tudíž o takto 
závažných rozhodnutích hlasuje pouze několik lidí. Ač je rada při hlasování usnášeníschopná a jsou tak  
splněny zákonné podmínky pro přijetí usnesení, dochází ke snížení legitimity takto přijatých rozhodnutí, 
která mají v důsledku dopad na nezanedbatelný počet obyvatel městské části.  

Jednání zastupitelstva jsou dle platné právní úpravy veřejná; občané by se tak mohli k projednávané 
žádosti vyjádřit. Lépe se tím předejde možnosti, že by rada neměla od občanů zpětnou vazbu a všechny 
potřebné informace o problémech v projednávaném území. Veřejné prezentace pořádané radou ad hoc 
k některým projektům se jeví jako nedostatečné.

Navržené opatření je v souladu s politikou otevřené informovanosti občanů. Občané budou moci nejen 
sledovat, zastupitelé přistupují k problematice územního rozvoje, ale rovněž se budou moci přímo k dané 
problematice vyjádřit na jednání zastupitelstva, jakožto nejvyššího samosprávného orgánu městské části.

Z technického hlediska se případné častější svolávání zastupitelstva nejeví být zásadní problém.

Klub TOP09 věří, že tento návrh podpoří všichni  zastupitelé, kteří usilují o vyvážený rozvoj městské části 
Praha 12.


